
Acta reunió AFA Curs 22723

Reunió AFA 23 Maig

Assistents: Meri Delgado, Jèssica López, Víctor Melero, Esther Mendez, Laura
García, Montse Parra, Escarlata Cabells, Cristina, Gemma, Marta Bas.

Temes tractats:

Festa final de curs / Comiat de 6è - 17 de juny 2023

La Meri, com a representant de les famílies de 6è, explica com tenen pensat fer aquesta
festa enguany i també explica com ha funcionat fins ara. Els anys anterior, aquest dia es
feia el “Dofí visió”, l’acte de comiat dels de 6è i un sopar de “jo porto”.
Els de 6è amb els diners recaptats demanen un càtering per alumnes i famílies de 6è i
mestres, i a part, uns dies previs, les famílies fan una sorpresa als alumnes.

Les famílies s’encarreguen de la decoració del pati i enguany han contractat una
dinamitzadora per a l’acte de comiat.

Des de 6è proposen començar l’activitat entre sis i set enlloc de a les cinc ja que fa molta
calor.

A part del Dofí visió (que es veu més encarats a nens i nenes més grans) es proposa fer
alguna activitat per als més petits.

Des de l’AFA es dona voltes al tema d’activitat de tarda perquè sigui més participativa
i amena per a tots els nens i nenes. Potser fer un tanteig a veure qui s’apuntaria i
mirar d’afegir-hi una activitat més lúdica abans.

A grans trets l’organització d’activitats i horaris seria:
18;00 - Activitat per als nens i nenes de l’escola
19:00 - Arribada dels Alumnes 6è
19:15 - Dofí visió
20:00 - Acte de 6è
21:00 - Sopar
Música i ball fins les 24:00

Comissió Espais

Van fer reunió amb l’Ajuntament (tècnic i regidora). Es va demanar pintura, terra de la 1a
planta i porxo i ombràculs al terrat.
Es van mostrat receptius però els temes estan a l’aire, esperant pressupostos.

Demanaran 3 pressupostos i miraran d’agilitzar el procés, a veure si es pogués pintar durant
l’estiu.
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També s’està treballant en el tema pressupost i idea de muntar un rocòdrom al pati, tal i com
han valorat amb els alumnes.

Les jornades de treball per part de les famílies es planteja ja de cara al curs vinent. Potser
de cara a setembre, principi de curs.

Surt la idea de treballar conjuntament amb comissió de mestres per a projectes d’espais,
com la biblioteca, ludoteca,…

Informes del menjador:

Arrel de l’assistència d’alguna família a l’espai mig dia, es proposa la idea de fer els
informes diaris de com han menjat només per a casos concrets o informar d’una cosa
concreta, i no cada dia per cada nen, ja que representa molta feina per a l’educadora que
resta temps d’atenció als infants.

Parlarem amb Dinàmic per transmetre la proposta.

Red Bus:

La primera crida per a les possibles inscripcions de cara a l’anglès dels migdies del curs
vinent ha anat força bé. Des de Red Bus ens diuen que han tingut 36 preinscripcions i que
això els permet fer grup de tots els nivells.

De totes maneres, per poder ajustar més el número de possibles alumnes es farà una
segona crida.

Des de Red Bus, per assegurar i encarar la preparació de cara al curs vinent volen demanar
a les famílies que paguin el material (38 euros) però valorem que primer caldria informar del
dia que oferiran l’extraescolars per estar segurs de inscriure’s o

Varis:

- S’ha comentat de recordar a l’escola el tema dels cinturons d’autòmats per als nens
d’infantil.


